



A 延遲入宿申請 Application for delay in check-in

Student Name 學生姓名： _____

SID 學生證編號： _____ **Hostel Assigned** 獲派宿舍： _____

Official check-in date 原入宿日期： **September 5, 2021 (Sunday)**

Proposed check-in date 擬入宿日期： * 6/9 * 7/9 * ___/9

Reason for delay 延期入宿原因： _____

* please tick or fill in the date as appropriate

B 代辦選房授權書 Authorization for marking a room

Note: No need to fill in this part if applicant only applies for part A.

I would like to authorize the following person to mark a room on my behalf on the check-in day with the attached copies of my student ID and that of his/hers.

本人現授權下列人士於入宿日出示附件（本人及受權人證件副本）代本人選擇房間。

Name of authorized person 受權代辦者姓名： _____

SID/HKID of authorized person 受權代辦者證件號碼： _____

I understand that the above person is only authorized to mark the room for me, and the rest of the check in procedures will have to be finished by myself by the proposed check-in date & time. I confirm that I will take the hostel room as marked by the above person.

本人明白代辦入宿手續者只可代本人選擇房間，本人須親身於上述日期時間到宿舍接待處完成入宿手續。本人確認會接受代辦的房間。

Student Signature 學生簽署： _____ **Date** 日期： _____

Please hand in the signed form to the CCC Dean of Students' Office at 4/F of Pommerenke Student Center on or before **August 31, 2021**.
請於 **2021 年 8 月 31 日** 或之前將填妥表格交回龐萬倫學生中心四樓崇基學院學生輔導處。